
Zápis  
z 1. schůze školské rady při ZŠ Polná, Poděbradova 79, 588 13 Polná 

konané dne 8. 3. 2021 v 16:00 ve sborovně ZŠ 
 
 
 

Přítomni: Mgr. Ladislava Staníková, Jiří Chvátal, DiS., Mgr. Petr Klíma, Mgr. Stanislava Jeklová, 

Mgr. Martin Lexa PhD., Michal Jelínek 

Mgr. Zdeněk Dvořák, ředitel ZŠ Polná 

Omluveni: 

Nepřítomni: 
 
 
Schůzi školské rady svolal ředitel ZŠ Polná Mgr. Zdeněk Dvořák, který schůzi zahájil a přivítal přítomné 
členy. Informoval o průběhu volby členů z řad pedagogů a z řad rodičů. Informoval o funkčním období 
školské rady, které je od 1. 3. 2021 do 29. 2. 2024. Nastínil, že školská rada má na začátku první schůze 
tři důležité úkoly. Schválit jednací řád školské rady, volbu předsedy školské rady a volbu člena školské 
rady, který bude členem konkurzní komise pro konkurzní řízení na ředitele ZŠ Polná. Dále předal 
členům výňatek ze školského zákona (§ 167 a 168), kde jsou upraveny pravomoci a povinnosti školské 
rady. 
 
 
1. Schválení jednacího řádu školské rady 
Ředitel ZŠ navrhl, aby školská rada odsouhlasila, že se při svém jednání bude řídit stávajícím jednacím 
řádem. 
 
Usnesení č. 1/01/2021 
Školská rada při ZŠ Polná schvaluje jednací řád školské rady v předloženém znění. 
 Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 
2. Volba člena školské rady, který bude zástupcem v konkurzní komisi v rámci konkurzního řízení na 
ředitele ZŠ 
Ředitel ZŠ informoval členy školské rady o tom, že k 31. 7. 2021 opustí místo ředitele ZŠ, a že na tuto 
pozici vyhlásila Rada města konkurzní řízení. Školská rada má právo do konkurzní komise jmenovat 
jednoho svého člena, ale pouze toho, který byl do školské rady zvolen z řad zákonných zástupců 
nezletilých žáků. V úvahu tedy připadá Mgr. Stanislava Jeklová nebo Jiří Chvátal, DiS. Mgr. Klíma dále 
představil proces konkurzního řízení včetně jednotlivých dílčích termínů, které byly schváleny Radou 
města Polná. Po krátké diskuzi byla navržena na člena konkurzní komise Mgr. Jeklová. 
 
Usnesení č. 2/01/2021  
Školská rada při ZŠ Polná navrhuje jako zástupce školské rady do konkurzní komise v rámci konkurzního 
řízení na obsazení pozice ředitel/ředitelka ZŠ Polná Mgr. Stanislavu Jeklovou.  
 Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1 (Jeklová) 
 
Pan ředitel poté poděkoval a schůzi školské rady opustil s tím, že je k dispozici pro případné dotazy. 
 
 
 



3. Volba předsedy školské rady 
Na předsedu školské rady byl po krátké diskuzi navržen Mgr. Petr Klíma, který s návrhem souhlasil. 
 
Usnesení č. 3/01/2021 
Školská rada při ZŠ Polná volí předsedou školské rady Mgr. Petra Klímu. 
 Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1 (Klíma) 
 
 
4. Diskuze k organizačním záležitostem schůzí školské rady 
Členové školské rady diskutovali o pravomocích a povinnostech školské rady dle § 167 a § 168 
školského zákona. Členové se shodli, že by se školská rada měla scházet minimálně 4x ročně, v případě 
potřeby projednání zpráv ČŠI i častěji. Příští termín je navržen na červen 2021. V případě nepříznivé 
epidemiologické situace by se školská rada mohla sejít i on-line. Předseda si vzal za úkol zpracovat nový 
návrh jednacího řádu, který by obsahoval i možnost on-line setkávání. 
 
Členové školské rady předali kontakty s tím, že e-mailové adresy budou zveřejněny na stránkách školy, 
aby členové mohli být kontaktováni rodiči, případně dalšími zájemci, kteří by chtěli předat své podněty 
školské radě. 
 
5. Zapojení ZŠ Polná do projektů 

Mgr. Klíma informoval o obdrženém e-mailu od Bc. Melicharové z KrÚ Kraje Vysočina o možnosti ZŠ 
Polná zapojit se do projektu: „Učíme se ze života pro život 2“, kde zapojení do projektu umožní: 
1.       přístup učitelů k portfoliím aktivizačních a přenosových nástrojů, které jsou jednoduché 

a snadno použitelné ve výuce a které byly vytvořené v projektu I-KAP I; 

2.       nákup potřebného vybavení (pořízení investičního a neinvestičního vybavení v návaznosti na cíle 

projektu);  

3.       pořízení chytrého telefonu pro každého zapojeného učitele k práci v hodinách a zaznamenání 

práce žáků; 

4.       finanční ohodnocení zapojených učitelů a sdílení zkušeností při setkávání na letních školách 

a dalších akcích; 

5.       vzdělávání pedagogů;  

6.       podporu zájmových kroužků (včetně lektorného a příspěvku na materiál); 

7.        prezentaci Vaší inovativní školy; 

8.     další aktivity dle přiložených informací. 

 
ZŠ byla o tomto informována i cestou zřizovatele. Mgr. Klíma k tomu dodal, že je vždy potřeba, aby se 
aktivně zapojili pedagogové, kteří mají přinést nápady a aktivně se na realizaci podílet, že nelze 
předpokládat, že vše zajistí pouze vedení školy, které by mělo vytvořit podmínky a zajistit administraci 
a hlavně dát pedagogům prostor, aby svoje nápady mohli zrealizovat. Výše zmíněný e-mail bude 
členům školské rady přeposlán. 
 
Další diskuze byla vedena ohledně zapojení se do šablon II a III. Mgr. Jeklová poukazuje na možnost 
zajistit výpočetní techniku prostřednictvím Počítače pro školy a neziskové organizace - 
PocitaceZaBabku.cz, granty MŠMT. 
 
Na zástupce z řad pedagogů byl vznesen dotaz, zda si děti mohou zapůjčit výpočetní techniku pro on-
line výuku. Mgr. Lexa sdělil, že je k dispozici sada tabletů, nicméně si nebyl jistý, zda je možné do tabletu 
instalovat datovou SIM, aby nebylo nutné mít doma vlastní wifi síť. Dále byla diskutována možnost 
získání výhodných datových tarifů právě pro realizaci on-line výuky v rodinách, které nemají wifi 
připojení. 
 

https://www.pocitacezababku.cz/clanky/Pocitace_pro_skoly_a_neziskove_organizace.html
https://www.pocitacezababku.cz/clanky/Pocitace_pro_skoly_a_neziskove_organizace.html


Usnesení č. 4/01/2021 
Školská rada při ZŠ Polná vyzývá ZŠ Polná, aby se aktivně zapojovala do projektů vypisovaných MŠMT, 
Krajem Vysočina i ostatními subjekty za účelem získání prostředků pro zkvalitnění a usnadnění výuky 
na ZŠ Polná a pro odborný rozvoj pedagogických pracovníků. 
 Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1 (Lexa) 
 
 
6. Diskuze 
Členové školské rady dále diskutovali o zkušenostech pedagogů s on-line výukou a distančním 
vzdělávání obecně. Všichni se shodně vyjádřili, že je nezbytné, aby se děti co nejdříve vrátily do školy, 
aby výuka mohla běžet standardním způsobem. 
 
 
Předseda následně poděkoval za účast a 1. schůzi školské rady v 16:55 ukončil. 
 

 
 
 
 
................................................... 
Mgr. Petr Klíma, předseda ŠR 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Mgr. Jeklová 
 




